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§146Beslut om granskning fördetaljplan Granitvägen

Den planerade byggnationen kring Granitvägenärett mycket spännande projekt. Det nya
områdetger goda förutsättningaratt bli ett bostadsområde i framkant som dessutom innehåller
en väsentlig del hyresrätter, något som Vänsterpartiet längehar arbetat för.

Däremotärkonjunkturen ett orosmoln. Vi ser idag att bostadsmarknaden inte utvecklas på
samma sätt som förbara någotårsedan. Påolika platser i landet har vi sett hur byggnationen
av bostadsrätterhar mättats av och att priserna inte längreökareller rent av sjunker. Som

politiker har vi därförett ansvar att arbeta påett effektivt och stringent sätt gentemot
förvaltningoch byggherrerar. Det ärdärförbeklagansvärt att den styrande alliansen valde att
återremitteraärendet, något som onekligen upptar mycket tid och som riskerar hela projektet.

Vad som äränmer anmärkningsvärtärpåvilka grunder ärendetåterremitterades. Det har
varit en kontinuerlig och konstant diskussion i MSU gällandeden s.k. parkeringsnormen i de

planerade områdena. Den härgången valde alliansen såatt tillfälligt fälladen fortsatta

projekteringen av områdettill förmånfören fördyrandeoch förhalandeprocess därparkerings
talen ska ökas,detta kommer naturligtvis med en merkostnad förde tilltänktahyresgästerna.

Vänsterpartiet anser att parkeringstalen ska planeras till en sådannivåatt behovet av

parkering tillgodoses men därdet samtidigt finns en klar målbild av att minska privatbilismen
och såatt hyrorna kan hållas påen lågnivå.Vi anser, i enlighet med modern forskning, att
samhällsplaneringen har en normativ effekt, alltsåatt planering av bostadsområdenpåverkar
människorsönskanoch möjlighetatt ha bil. Vi fortsätter arbeta for en utbyggd och
kostnadsreducerad kollektivtrafik och bostadsområden som erbjuder möjlighetentill bilpooler
och lånecycklar.
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